
Zápisnica č. 1/2022 

zo  zasadania Predstavenstva SANET-u, konaného dňa 30.06.2022 
   

Prítomní hlasujúci členovia:  Horváth,  Škrovina, Ďurkovič, Podhora, Chovanec,  Demovič , Hanzel, 

Kadlec 

Neprítomní hlasujúci členovia: Weis, Elias, Bórik 

Prítomní členovia kontrolnej komisie: Hutňan, Barta, Stanislav 

Neprítomní členovia kontrolnej komisie:  

Program:   

1.Stav dotácie  SANET a SADOŠ na rok 2022  

2. Návrhy nových líniových stavieb a nákupu sieťových zariadení  

3. Informácia k plánovanému stretnutie pamätníkov k 30 výročiu založenia Združenia 

SANET 

4. Rôzne  

Predseda predstavenstva všetkých privítal a oboznámil s návrhom programu. 

Predsedníctvo si na úvod zasadnutia  minútovým tichom uctilo pamiatku zosnulého dlhoročného 

významného člena Predstavenstva Ing. Júliusa Bindera. 

Predseda predniesol návrh programu zasadania na schválenie. 

Hlasovanie:  za-8, proti-0, zdržal sa-0 

 

Bod 1. 

Stav dotácie  SANET a SADOŠ na rok 2022 

Dotácia bola ministerstvom  schválená. Predstavenstvo odsúhlasilo rozdelenie dotácie pre uzly podľa 

bodov v sumarizačnej tabuľke na základe reálnych výkonov jednotlivých uzlov siete SANET. 

Hlasovanie:  za-8, proti-0, zdržal sa-0 

 

Bod 2.  

Návrhy nových líniových stavieb a nákupu sieťových zariadení: 

• Bol prerokovaný návrh pána Marušáka pripojiť mestá na severozápade Prešovského 

kraja (Sabinov, Lipany, Stará Ľubovňa, Kežmarok, Spišská Nová Ves).   

Pripojenie vyžaduje aj prevádzkové náklady na prenájom okruhov. Požiadavka bude 

zaradená do zásobníka projektov a bude riešená po vyhodnotení finančných možností.  

Projekt navrhujeme rozdeliť do troch etáp, podľa priorít. Prvou etapou je realizácia 

pripojenia Sabinova. 
               Hlasovanie:  za-8, proti-0, zdržal sa-0 

• Mesto Komárno požiadalo o prepojenie bývalej kasárenskej budovy, Monoštorská 

pevnosť. Financovanie pripojenia si mesto zabezpečí vo vlastnej réžii. 



               Hlasovanie:  za-8, proti-0, zdržal sa-0 

• Požiadavka p. Marušáka, na realizáciu Obchodnej akadémie  na ul. Petrovianska 

v Prešove. Pripojenie si vyžaduje čiastočnú výmenu trás  a dokopávku. Celkové 

predpokladané náklady sú cca 28000,- EUR s DPH.  
               Hlasovanie:  za-8, proti-0, zdržal sa-0 

• Požiadavka na pripojenie  Občianskeho združenie Svetielko nádeje, ktoré sa 

zameriava na pomoc onkologicky a inak vážne chorým deťom a ich rodinám. 
               Hlasovanie:  za-8, proti-0, zdržal sa-0 

• Požiadavka na členstvo v SANET zo strany  organizácií ochrany prírody.  

SANET im umožní stať sa riadnym členom. 
Hlasovanie:  za-8, proti-0, zdržal sa-0 
 

• Požiadavka na pripojenie do SANET od spoločnosti 3VMEDIA. Žiadosť bude 

posúdená len po predložení konkrétnej zmluvy o spolupráci s univerzitou, inak nebude 

pripojenie umožnené. 
 

• Pán Hutňan informoval o požiadavke na pripojenie dvoch  stredných škôl v Košiciach, 

ktoré nie sú spokojné so súčasným pripojením. SANET bude posudzovať možnosť 

pripojenia až po korektnom ukončení pripojenia cez EDUNET. 

 

• Pán Škrovina  informoval o požiadavke na pripojenie dvoch základných škôl v Nitre.  

Pripojenie vyžaduje investície, ktorých výšku upresní dodatočne. Následne bude návrh 

posúdený. 
 

• Pán Marušák informoval o možnosti zámeny dvoch mikrotrubíc medzi SANET 

a ORANGE v Prešove, čo by umožnilo pripojenie dvoch ďalších stredných škôl. 

 

 
Bod 3.  

Informácia k plánovanému stretnutie pamätníkov k 30 výročiu založenia Združenia SANET 

 

• Druh reklamných predmetov bol schválený podľa návrhu 

• Upomienkové predmety budú objednane v počte 250 ks 

• Pozvánky budú doručené cca 100 pozvaným hosťom, zoznam sa ešte upresní 

• Termín konania bude dodatočne upresnený. Navrhnutý bol prvý, alebo druhý   

septembrový týždeň. 
Hlasovanie:  za-8, proti-0, zdržal sa-0 

 

Bod 4. 

Rôzne 

• Predseda predstavenstva navrhol za člena predstavenstva,  podľa §11 ods. 6 Stanov 

Združenia, kooptovať na miesto zosnulého Ing. Bindera,  Ing Petra Hanzela, ktorý 



prevzal aj funkciu vedúceho Centrálneho výpočtového strediska CVT STU.  Návrh 

bude následne predložený aj na schválenie najbližším Valným zhromaždením. 

Hlasovanie:  za-8, proti-0, zdržal sa-0 

• Pán Kadlec informoval o procesoch prípravy rozpočtu na budúci rok aj v súvislosti 

potrebami SANETu. Upresnil, že súčasná dotácia bola schválená a platobný príkaz už 

bol podpísaný pánom ministrom. 

Následne informoval, že projekt EDUNET končí v októbri roku 2023 a v procese 

prípravy alternatívnych riešení pripojenia škôl bude k rokovaniam prizvaný aj 

SANET. 

• Prof. Horváth informoval o požiadavke na nomináciu zástupcu SANETu do pracovnej 

skupiny Rady pre európsku vednú politiku a navrhol za člena tejto skupiny  Ing. 

Tibora Weisa. Predstavenstvo navrhlo zvážiť aj nomináciu ďalšieho člena,  doc. Ing. 

Martina Chovanca v záujme vhodnosti koordinácie obdobných rozsiahlych projektov.    

Hlasovanie:  za-8, proti-0, zdržal sa-0 

• Kvantová infraštruktúra - požiadavka na spoluprácu s infraštruktúrou SANET. Je 

potrebné upresniť požiadavky na technické prostriedky, priestorové nároky  a 

personálne zabezpečenie.  

• Pán Hutňan navrhol zvážiť možnosť vytvorenia nového uzla routingu v Humennom. 

Predstavenstvo odporúča preveriť možnosť realizácie, ale v prvom rade analyzovať 

reálnosť tejto potreby na základe výsledkov monitoringu prevádzky a záťaže 

routovacích zariadení.  

• Doc. Chovanec upozornil na zmeny v procese verejného obstarávania, ako aj na 

skutočnosť, že SANET bude potrebovať na zabezpečenie procesu Oprávnenú osobu. 

• Pán Hutňan informoval, že mesto Poprad rieši kompletnú pokládku novej optickej 

infraštruktúry. Jestvuje  možnosť dohody z realizátorom o  pripokládke. Je vhodné 

preveriť možnosť náhrady prenájmu, vlastnou pripokládkou, prípadne nákupom 

predmetnej infraštruktúry, pokiaľ by to do budúcna znížilo prevádzkové náklady.  

• Krajské školské úrady – požiadavky na pripojenie si riešia individuálne , vrátane 

nákladov na realizáciu pripojenia na SANET.  
 

 

Zapísal: Podhora     

Verifikoval: Horváth 

 

 

 

 


